
Zápis  ze  zasedání  Akademického   senátu  Fakulty  
informatiky 
konaného  dne  18. 1. 2018  od 10:00  v místnosti B517  FI 

Přítomní  členové  senátu 

Jaroslav Bendík, Barbora Bühnová, Ivana Černá, Vlastislav Dohnal, Barbora Kozlíková, Michal 
Kozubek, Dominika Krejčí, Jakub Peschel, Tomáš Pitner, Jan Strejček, David Šafránek, 
Vladimír Štill 

Hosté 

Jiří Zlatuška, děkan FI; 
Jiří Barnat, proděkan pro studijní programy, statutární zástupce děkana; 
Pavel Matula, proděkan pro bakalářské a magisterské studium; 
Lenka Bartošková, tajemnice FI; 
Simona Davidová, vedoucí studijního oddělení FI; 
Jiří Sochor 

Program 

1. Volba předsedy AS FI a předsedy studentské komory AS FI 
2. Ustavení Volební a mandátní komise AS FI 
3. Ustavení Obvodní volební komise pro volby do AS MU 
4. Schválení návrhu děkana na jmenování tří nových členů Vědecké rady FI (prof. David 

Šmahel, prof. Jiří Sochor, prof. Pavel Zemčík) 
5. Různé 

Zahájení 
Senát se sešel poprvé v novém volebním období, v kompletním složení 12 senátorů (8 v 
komoře akademických pracovníků, 4 ve studentské komoře). Zasedání akademického senátu 
zahájil předseda předchozího akademického senátu Jan Strejček schvalováním programu. 
Vladimír Štill navrhl do bodu různé zařadit diskusi o způsobech šíření informací ze senátu. 
Program byl schválen a zasedání pokračovalo prvním bodem. 

1. Volba předsedy AS FI a předsedy studentské komory AS FI 
Jan Strejček zahájil shrnutím informací – předseda AS musí být akademický pracovník a musí 
být zvolen nadpoloviční většinou všech senátorů. Dále Jan Strejček navrhl Michala Kozubka na 
post předsedy AS, Michal Kozubek kandidaturu přijal. Ivana Černá rovněž vyjádřila podporu 
Michalu Kozubkovi. Další návrhy ani podněty k diskusi nebyly, senátoři tedy přistoupili k 
tajnému hlasování. Hlasování vyhodnotili Vlastislav Dohnal a Jakub Peschel: 11 hlasů pro 



Michala Kozubka, jeden senátor se zdržel hlasování. Michal Kozubek se tedy stal předsedou 
AS FI a Jan Strejček mu předal vedení zasedání. 
Následovala volba předsedy studentské komory AS FI. Jakub Peschel navrhl Vladimíra Štilla, 
který kandidaturu přijal. Žádné další návrhy ani podněty k diskusi nebyly, v tajné volbě získal 
Vladimír Štill hlasy všech 4 studentských senátorů a stal se tedy předsedou studentské komory 
AS FI. 

2. Ustavení Volební a mandátní komise AS FI 
Volební a mandátní komise zajišťuje volby do senátu FI. Jan Strejček doplnil, že senát má dvě 
komise zajišťující volby – Volební a mandátní komise zajišťuje volby do AS FI a Obvodní 
volební komise pro volby do AS MU zajišťuje volby do AS MU. Ač komise mohou být různě 
obsazené, z praktických důvodů je jednodušší, jsou-li obsazeny stejně. Jakub Peschel 
upozornil, že členství v obvodní komisi je neslučitelné s kandidaturou do AS MU na další 
funkční období. Michal Kozubek navrhl Vlastislava Dohnala na předsedu volební a mandátní 
komise, ten návrh přijal. Dále byli navrženi Jan Strejček a Vladimír Štill. Volební a mandátní 
komise v tomto složení byla jednomyslně přijata všemi senátory AS FI. 

3. Ustavení Obvodní volební komise pro volby do AS MU 
Bylo navrženo stejné složení jako u Volební a mandátní komise AS FI. Tento návrh byl přijat 
všemi senátory AS FI. 

4. Schválení návrhu děkana na jmenování tří nových členů Vědecké rady FI 
Michal Kozubek předal slovo děkanu Zlatuškovi, který krátce představil návrh na jmenování 
Davida Šmahela, Jiřího Sochora a Pavla Zemčíka do Vědecké rady FI. Pavel Zemčík je děkan 
FIT VUT a bude tedy externím členem VR, zbylí dva navržení budou interní členové VR. Jakub 
Peschel měl dotaz na důvody navýšení VR, děkan odpověděl, že důvodem je jmenování 
nových profesorů působících na FI. Senátoři se shodli, že o Vědecké radě je možno hlasovat 
najednou a v následujícím veřejném hlasování byl návrh jednomyslně schválen. 

5. různé 
Tento bod byl zahájen diskusí o způsobu šíření informací o činnosti AS FI. Jan Strejček a 
Vladimír Štill shrnuli aktuální metody šíření informací: 

● zápisy ze zasedání (ve spisové službě a na dokumentovém serveru v ISu); 
● informace o blížícím se zasedání na vývěsce v ISu (pro studenty, doktorandy a učitele 

FI) 
● mail s programem zasedání odesílaný na fi-int@fi a senat@fi; 
● diskusní fórum https://is.muni.cz/auth/gdf/FI/ASFI bude obsahovat programy zasedání a 

odkazy na zápisy; 
● fyzická vývěska u knihovny FI, která je momentálně nepoužívaná, ale historicky sloužila 

ke zveřejňování zápisů. 
Senátoři se v diskusi shodli na zachování těchto metod šíření informací, s tím, že na fyzické 
vývěsce bude pouze informace o složení senátu a o místě, kde lze získat aktuální informace. 
Michal Kozubek připraví tyto informace na fyzickou vývěsku. 

https://is.muni.cz/auth/gdf/FI/ASFI


Dále Jakub Peschel informoval, že AS MU se rozhodl zveřejňovat překlad přijatých ustanovení 
do angličtiny a ptal se na postoj senátu FI k anglickým zápisům. Po diskusi se senátoři shodli na 
tom, že po schválení českého zápisu bude tento zápis přeložen automatickým překladačem do 
angličtiny a zveřejněn jako informativní překlad zápisu spolu s českým zápisem. 

Jiří Zlatuška následně poděkoval senátorům předchozího senátu a pozval předsedu AS FI 
Michala Kozubka na schůze vedení a předsedu studentské komory Vladimíra Štilla na porady 
kolegia. 

Jiří Barnat a Pavel Matula poprosili senát o koordinaci a spolupráci. V druhém únorovém týdnu 
bude potřeba schválit výši poplatků spojených se studiem pro akademický rok 2018/2019 
(jmenovitě výši poplatku za úkony spojené s přijímacím řízením a výši poplatku za studium ve 
studijním programu v cizím jazyce). Dále se senát bude vyjadřovat k novým studijním 
programům (které jsou chystány a budou nově akreditovány v rámci převodu aktuálních 
studijních oborů na studijní programy). Kvůli poplatkům se senát sejde pravděpodobně v 
druhém únorovém týdnu, kvůli studijním programům na začátku dubna. 

Závěrem Michal Kozubek poděkoval předchozímu předsedovi Janu Strejčkovi. Dále poděkoval 
Tomáši Pitnerovi a Vlastislavu Dohnalovi za působení v komisích AS MU (ekonomická, resp. 
legislativní komise AS MU). 

Ivana Černá se ptala na postoj ke komisi pro Doktorské studenty a mladé akademické 
pracovníky zřizované AS MU. Komise byla zřízena na popud studentské komory AS MU a bude 
poradním orgánem AS MU ve věcech doktorského studia a mladých akademických pracovníků. 
Členové komise zatím nebyli ustanoveni, nicméně Vladimír Štill je navržen na člena této 
komise. Jakub Peschel informoval, že studentská komora AS MU bude ráda, pokud o působení 
v komisi projeví zájem i někdo ze zaměstnanců. 

Další návrhy k jednání již nebyly a zasedání bylo tedy ukončeno. 
 
 
Zapsal Vladimír Štill 
Dne 31. 1. 2018 schválil Michal Kozubek, předseda AS FI 


